
  
 

 

Aan het College van Gedupteerde Staten  
Aan de leden van Provinciale Staten  

I.a.a. College van B&W van de gemeente Hilvarenbeek  
I.a.a. de gemeenteraad van Hilvarenbeek 

I.a.a. de actiegroep “Geluidsoverlast Doelakkers” 
 
Hilvarenbeek,  9 september 2016. 

 
 

Betreft: Groot onderhoud en gebruik N269.  
 
 

Geacht College van Gedeputeerde Staten en leden van Provinciale Staten, 
 

Hierbij doen wij een dringend beroep op u in het kader van de leefbaarheid en de 
veiligheid van de inwoners van Hilvarenbeek in relatie tot het onderhoud en het 
gebruik van de N269.  

 
Via het College van B&W, de betrokken wethouder, betrokken ambtenaren en de 

actiegroep “Geluidsoverlast Doelakkers” is al vele malen uw aandacht en 
coöperatieve medewerking gevraagd m.b.t. het onderhoud en het gebruik van de 
N269. 

 
De N269 is om meerdere redenen voor de inwoners van onze gemeente van groot 

belang. 
1. Enerzijds vanwege de enorme geluidsoverlast die door inwoners van de wijk 

de Doelakkers wordt ervaren (300 huishoudens hebben zich gemeld). 

2. Anderzijds vanwege de sleutel tot de oplossing voor het vele 
landbouwverkeer dat wegens gebrek aan alternatieven nu voor 

levensgevaarlijke situaties zorgt in de kern van Hilvarenbeek. 
 

Ad 1.  

Geluidsoverlast leidt tot gezondheidsproblemen en tast de leefbaarheid aan. Een 
goede leefomgeving en leefbaarheid is direct van invloed op het welzijn en de 

participatie van onze inwoners. Maar ook voor u als provincie loont het investeren 
in leefbaarheid en een gezonde leefomgeving. De kwaliteit van de leefomgeving 
bepaalt of onze inwoners kunnen bijdragen aan Brabant als Provincie op 

internationaal concurrentievlak.  
De actiegroep “Geluidsoverlast Doelakkers” heeft u al van informatie voorzien en 

voostellen gedaan om hier invulling aan te geven. 
 

Ad 2. 
Vele inwoners, met name kinderen en ouderen worden dagelijks blootgesteld aan 
gevaarlijke verkeerssituaties door het landbouwverkeer in de kern van 

Hilvarenbeek. 



De vraag is niet of er slachtoffers zullen vallen maar wanneer. Dat is toch iets wat u 
ook zeker zult willen voorkomen.  

 
In het verleden heeft u als Provincie besloten het landbouwverkeer te weren op 

GOW’s. Dit heeft voor onze gemeente een grote impact op ons gemeentelijk 
wegennet en op onze inwoners. Vanwege het ontbreken van goede alternatieve 
routes, een vereiste bij het gesloten verklaren van GOW’s,  heeft het probleem zich 

niet alleen verplaatst maar is de situatie inmiddels alarmerend. 
 

Doordat de route door de bebouwde kom loopt is er sprake van grote 
verkeersonveiligheid. Vele kinderen en scholieren worden hier dagelijks mee 
geconfronteerd.  Een goede alternatieve route is zoals gezegd niet voorhanden 

zonder het (veiligheidsprobleem) te verplaatsen en de omrijtijd aanzienlijk te 
verlengen. 

 
Zowel vanuit het belang van onze inwoners als vanuit het belang van onze 
agrarische sector zal dit knelpunt gezamenlijk moeten worden opgepakt.  Dit is een 

verantwoordelijkheid van ons als gemeente, van de sector maar ook van u als 
Provincie. Alle partijen hebben elkaar daarbij nodig en zijn daarbij afhankelijk van 

elkaar. 
 

De N269 is  meer dan alleen een verbinding van Reusel naar Tilburg maar is een 
integraal onderdeel van een gebied, een leefomgeving. Dat vraagt dus om een 
integrale en gezamenlijke blik en aanpak. 

We verwachten dan ook dat de Provincie in goed  onderling overleg met de 
gemeente een integrale afweging maakt over het toekomstig gebruik en onderhoud 

van de N269. 
 
Hierbij doen wij dan ook een dringend verzoek aan u als College van Gedeputeerde 

Staten om z.s.m. alsnog met de gemeente Hilvarenbeek om tafel te gaan inzake 
een integrale aanpak van bovengenoemde 2 knelpunten (geluidsoverlast en weren 

landbouwverkeer N269 traject gemeente Hilvarenbeek) en dit mee te nemen bij het 
geplande onderhoud. 
 

Tevens doen wij hierbij, ingeval GS niet aan bovenstaand verzoek gevolg geeft,  
een dringende oproep aan de leden van de Provinciale Staten te komen met een 

motie (danwel amendement) waarin u GS oproept een integraal voorstel aan u voor 
te leggen. Een voorstel waarbij de 2 eerdergenoemde knelpunten (geluidsoverlast 
en weren landbouwverkeer N269 traject gemeente Hilvarenbeek) worden 

meegenomen bij het geplande onderhoud in overleg en samenwerking met de 
gemeente Hilvarenbeek. 

 
Wij vertrouwen erop dat de belangen en het welzijn van onze Hilvarenbeekse 
inwoners u als provinciale bestuurders aan het hart gaat en dat u komt met een 

goede en aanvaardbare oplossing.  Wij zien graag uw reactie binnen 3 weken 
tegemoet. 

 
Hoogachtend,  
 

Namens de fractie Gemeenschapslijst 
 

Silvia Bloemsma-Damen, fractiesecretaris  
Cees van Hoof, fractievoorzitter 


